
Rapport från årsmötet 
 
Årets årsmöte lockade 6 deltagare, varav 5 medlemmar. Jag vet inte riktigt varför det inte kom 
flera. Det är väldigt tråkigt att inte fler ville (eller kunde) närvara, eftersom årsmötet är den 
möjlighet man har som medlem i en förening att styra verksamheten.  
 
Sammanfattning av verksamhetsberättelsen: 
Under året har två(!) KTH-mästerskap hållits. Vi har arrangerat Öl-orientering med Vårfest 
och Lusselöp med Lussefest. Vi kom nia i Bellmanstafettens mix-klass och vann Pampas 
Night. Till NSM i Tammerfors åkte 10 glada KOT:are. 
 
Jag tycker att Malin Vedin sammanfattade året väldigt bra: ”Vi har inte varit så många, men 
vi har gjort väldigt mycket!” Det är någonting som jag tycker att vi ska ta med oss till nästa 
år. Jag tycker inte att verksamheten ska styras av hur många man är, utan hur många man vill 
vara, och därför ska vi fortsätta vara aktiva. Det kommer vi vinna på i längden! 
 
Malin, som var årets valberedning, hade gjort ett väldigt bra jobb (och hade kanske lite tur 
också...?) för alla dom viktiga posterna fylldes. 
 
Styrelsen: 
Ordförande:   Tina Eriksson  
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Festansvarig:  Gustav Lidén  
KOTletter-redaktör:  Martin Jakobsson 
 
Övriga: 
Revisor:  Pontus Bergström 
Revisorsuppleant: Anders Lindberg 
Valberedning: Pontus Bergström 
KOTknackare: Pontus Bergström 
MästerskapsStina: Tina Eriksson 
TisdagsTomte: Rickard Seger 
PlojPelle:  Pontus Bergström 
 
Medlemsavgiften är oförändrad på 60 kr. 
 
Verksamhetsplanen: 
Nytt för i år är att KOT har en verksamhetsplan. Den tillsammans med arbetsbeskrivningen 
ska styra styrelsens arbete. Jag hade lagt fram ett förslag till verksamhetsplan, som efter en 
mindre revidering godkändes av årsmötet. 
 
Välkommen till ett nytt år med KOT! Vi ses på träningen! 
Tina Eriksson 
Ordförande 2010 


